
 
Memo n.a.v. vragen raadsfractie D66 over uitbreiding vliegveld Lelystad  
 
 
 
Geachte heer Rooijakkers,   
 
Op 25 januari heeft u enkele schriftelijke vragen gesteld over de uitbreiding van vliegveld Lelystad 
en de gevolgen daarvan voor de geluidsbelasting van de laag overvliegende vliegtuigen, de 
veiligheid van de inwoners van de gemeente Dalfsen en in het bijzonder voor Zweefvliegveld 
Lemelerveld. U verwacht hierop een schriftelijk antwoord.    
 
Volgens het Reglement van Orde vindt schriftelijke beantwoording zo spoedig mogelijk plaats, in ieder 
geval binnen dertig dagen, nadat de vragen zijn binnengekomen. Gezien de complexiteit van dit 
vraagstuk en het feit dat wij binnen de gemeentelijke organisatie niet over de benodigde kennis 
beschikken, kunnen wij niet aan de gestelde termijn van beantwoording voldoen. Als termijn van 
beantwoording hanteren wij nu de raadsvergadering van 21 maart.  
 
Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Drs. R.W.J. van Leeuwen 
Wethouder gemeente Dalfsen  

 
 

 
 


